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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2020/21:3185 Kompetensförsörjning i elbranschen

Inom energisektorn pågår ett stort omställningsarbete från fossil energi till 
fossilfri energi. Detta sker till stor del genom elektrifiering av både produktion 
av el och elkonsumtion. Solenergi och installation av solpaneler kräver många 
nya kompetenta elektriker som en del av detta. Vi kan läsa i fackpress att el-
installationer av solcellspaneler nu blivit en ny marknad för företag utan 
relevant kompetens. 

Detta beror säkert dels på att brottslighet finns i alla branscher, dels på att 
elektrikerkompetens blivit en bristvara på svensk arbetsmarknad.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Avser statsrådet att vidta några åtgärder för att säkra att elbranschen i samband 
med energiomställningen inte blir en bransch med brist på kompetens eller en 
bransch med fler oseriösa företag?

………………………………………

Lotta Olsson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch
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